
Grötfrukost 23-12-02: Gruppövning 

 

I samband med årets grötfrukost hade vi en gruppövning där vi delade in oss i 3 

grupper och uppgiften var att brainstorma, och komma med minst 3 förslag 

samt vad vi behöver göra för att komma dit. 

Det var fritt fram att önska och drömma, och självklart även vara realistiska😊 

Jag har valt att sammanställa det som presenterades med syftet att i 

ledningsgruppen, om möjligt, välja ett eller flera prioriterade områden att 

arbeta vidare med under 2024.  

Det är också viktigt att kommunicera ut detta till ledare och föräldrar i 

föreningen med syftet att skapa engagemang och tydlighet framåt. 

 

Nedanstående förslag och tankar lyftes från grupperna: 

1. Städdag för hela föreningen. Förslagsvis en gång vår och en gång höst. 

2. Att föreningen lever kvar och blomstrar som den lokala förening vi är! 

3. Dialog med skolan, tex bjuda in dem till Skölvboslätt på Friidrottsskolan + 

andra aktiviteter framåt. 

4. Profil- och träningskläder ska marknadsföras och vara tillgängliga i 

föreningen. 

5. Att ha egna utbildningar i föreningen för tränare och även för att få till 

hjälptränare. 

6. Detta hänger ihop med att de externa utbildningar som finns kräver 

mycket tid privat, utöver den ordinarie träningen. Samtidigt som detta 

lyfts som något viktigt, vi ska vara en förening som möjliggör utbildning 

och kompetensutveckling. Detta är att se som ett komplement för att få 

fler att vilja engagera sin som tränare. 

 

Annelis kommentar: Kan detta även attrahera ”de äldre” aktiva att vara 

kvar i föreningen, även efter tiden som aktiv? 

 

7. Kommunikation och information är fortsatt utvecklingsområden. 

Laget.se – Hur kan vi använda plattformen ännu mer idag? 

Vi måste kommunicera VAR information finns på ett strukturerat och 

tydligt sätt. 



8. Sociala medier- ett viktigt sätt att såväl kommunicera vad vi gör och vad 

som händer i föreningen, som att attrahera nya medlemmar. 

9. Hur kan vi använda och utveckla Skölvboslätt som en naturlig 

samlingsplats? Tex är det möjligt att den är öppen för aktivitet även när 

det inte är träning osv? Spontanidrott? 

10. Ekonomi i föreningen? Detta var även en egen punkt på agendan som det 

är klokt att fundera vidare kring i styrelsen. Idag finns våra protokoll 

tillgängliga på hemsidan. Detta bör kommuniceras ut i föreningen. För 

ökad transparens och delaktighet.  

11. Utbildning för funktionärer, en viktig punkt. Många nya som aldrig tränat 

friidrott eller har några tidigare erfarenheter. Viktig prio framåt att inför 

nästa tävling, GIF spelen i maj, boka in ett tillfälle. 

12. Investera i vår klubblokal så att vi vill använda den och också kan anordna 

aktiviteter framåt. 

13. Skapa gemensamma träningar utomhus där fler tränar och någon tränare 

med mer senior erfarenhet/högre kompetens finns tillgänglig.  

14. Fördela ut ansvarsområden till föräldrarna som man kan göra när man 

ändå är på plats. (Notera: på träningar, olika aktiviteter osv.) 

 

 

Sammanfattning: 

Det finns ett engagemang som är viktigt att ta hand om framåt.  

Många nya som inte hunnit bygga några relationer inom föreningen, mer 

än i den egna gruppen, kanske inte ens det…?  Vi är stolta över att vara 

den ”lilla” lokala föreningen, vi har en egen utomhus arena som vi bör 

arbeta för att utveckla, som en samlingsplats. Det finns en samsyn att 

kommunikation och information är fortsatt stora utvecklingsområden. 

 

 

Hälsningar Anneli 

 

 

 


